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          Предмет исследования – принципы конструирования бетона со стальной фиброй и технологические процессы производства бетона со стальной фиброй. Цель диссертационного исследования разработать состав бетона со стальной фиброй, применимого при строительстве автомобильных цементобетонных дорог и удовлетворяющего требованиям по прочности на растяжение при изгибе и прочности при сжатии. Задачи исследования:  1. Провести анализ существующей технической литературы по предметам исследования; 2. Составить техническое задание на разработку состава дорожного фибробетона для всех технических категорий автомобильных дорог; 3. Разработать этапы полного цикла исследовательской работы по разработке дорожного фибробетона; 4. Разработать пластификатор согласно требованиям технического задания; 5. Подтвердить верность расчетов сталефибробетона физикомеханическими результатами испытаний образцов; 6. Составить технико-экономическое обоснование применения фибробетона со стальной фиброй в конструкции дорожной одежды. Магистерская диссертация состоит из введения, трех глав и заключения. Во введении сформулированы актуальность исследования, а также цели и задачи исследовательской деятельности, указаны объект и предмет исследования. В первой главе был проведен обзор результатов научно-исследовательских работ по фибробетону, анализ нормативно-технической документации и истории развития бетонных дорог в России и в мире. Вторая глава посвящена построению и проведению натурных испытаний по разработке дорожного бетона. В третьей главе выполнены анализ натурных испытаний и практические рекомендации по разработке карт дорожного бетона. Заключение содержит основные выводы и рекомендации по применению сталефибробетона.
        

        
          The object of research is the fiber-reinforced concrete with steel fiber. The subject of the research is the principles of constructing concrete with steel fiber and technological processes for the production of concrete with steel fiber. The thesis aim is to develop the composition of concrete with steel fiber, applicable in the construction of road cement concrete roads and meeting the requirements for tensile strength in bending and compressive strength. Tasks solved in the course of the study: 1. Conduct an analysis of the existing technical literature on the subjects of research;2. Draw up a technical assignment for the development of the composition of fiber-reinforced concrete for all technical categories of highways; 3. To develop the stages of a full cycle of research work on the development of fiber-reinforced concrete road; 4. Develop a plasticizer in accordance with the requirements of the technical specifications; 5. Confirm the accuracy of calculations of steel fiber reinforced concrete by physical and mechanical test results of samples; 6. Make a feasibility study for the use of fiber-reinforced concrete with steel fiber in the construction of pavement. The thesis consists of an introduction, three chapters and a conclusion. In the introduction, the relevance of the study is substantiated, the goals and objectives of the study are formulated, the object and subject of the study are indicated. In the first chapter, an overview of the results of research work on fiberreinforced concrete, an analysis of regulatory and technical documentation and the history of the development of concrete roads in Russia and in the world was carried out.. The second chapter is devoted to the construction and conduct of field tests for the development of road concrete. In the third chapter, the analysis of field tests and practical recommendations for the development of road concrete maps are carried out. The conclusion contains the main conclusions and recommendations for the use of steel fiber reinforced concrete.
        

    

  

  
    
      Document access rights

    

		
      Network
    		
      User group
    		
      Action
    	
	
              	
        ILC SPbPU Local Network
      		
        All
      		
          [image: Read]
                      	
      
	
              	
        Internet
      		
        Authorized users SPbPU
      		
          [image: Read]
                      	
      
	
          [image: ->]
              	
        Internet
      		
        Anonymous
      		
                      	
      


    

  

  
    Table of Contents

    
	Шандалий_вкр 
	задание
	Шандалий_вкр 


    

  

  
    Usage statistics

    
        
          	
                
                  [image: stat]
              	
                Access count: 8
                

                Last 30 days: 0
                

                
                  Detailed usage statistics
                
              


        

    

  


    

  
        
      
        		
              

	Advanced Search
	Attribute Search
	Contacts
	Information Library Complex



              	Last Arrivals
	Most Requested Items


            	
              
    © SPbPU, 1996-2023



    Powered by ILS 
    
    «Ruslan-Neo»
    (© OOO «OLS»)


            	
			


      

    
  

  

[image: ]





